

СОДЕРЖАНИЕ

СОЦИАЛЬНО-ЭКОНОМИЧЕСКОЕ РАЗВИТИЕ РОССИИ

Цветков В.А., Зоидов К.Х., Медков А.А., Зоидов З.К. Организационные и институциональные формы реализации транспортно-транзитного потенциала России на основе государственно-частного партнерства. Часть III..... 5

ДЕМОГРАФИЯ:

ЭКОНОМИЧЕСКИЙ И СОЦИОЛОГИЧЕСКИЙ АСПЕКТЫ

Рязанцев С.В., Лукьянец А.С., Храмова М.Н., Буй Туан Куонг, Ху Ву Куок. Миграция населения как ключевой компонент демографического развития российского Дальнего Востока..... 23

Рыбаковский Л.Л., Савинков В.И., Кожевникова Н.И. Критерии формирования миграционного потенциала..... 33

Сивоплясова С.Ю., Федорова Н.И. Анализ внешних миграционных потоков в Московской области в новых геополитических условиях..... 38

Мишнина Е.И., Мишнин М.Н. Мониторинг качества жизни населения Рязанской области..... 45

МИРОВАЯ ЭКОНОМИКА

Русанов М.С., Шарапова Н.В. Австрийский нейтралитет в условиях европейской интеграции..... 52

Леженина Т.В. Новые ориентиры стратегического партнерства России с Вьетнамом..... 62

Ван Цзуняо. Значение и взаимозависимость китайско-российской торговли для двух стран..... 66

Razzak Md. Abdur. E-Governance and ICT in Bangladesh
[**Раззак Мд. Абдур.** Электронное управление и ИКТ в Бангладеш]..... 73

Sobuz Md. Ahmed. How to Move from Customer Service to Customer Experience
[**Собуз Мд. Ахмед.** Как перейти от обслуживания клиентов к впечатлению клиента от обслуживания]..... 78

УПРАВЛЕНИЕ ПРЕДПРИЯТИЕМ И ЭКОНОМИКА ТРУДА

Мильдзихов З.Т. Сбалансированное управление современной организацией..... 83

БАНКОВСКОЕ ДЕЛО, КРЕДИТНОЕ ДЕЛО

Коркушко М.В. Совершенствование системы взаимодействия с неплательщиками – физическими лицами..... 92

ФИНАНСОВЫЙ И НАЛОГОВЫЙ УЧЕТ И КОНТРОЛЬ

Шахбанова С.Р., Разаков З.С. Организация государственного налогового учета в сфере малого индивидуального предпринимательства..... 101

ПРАВО

Берг Л.Н. К вопросу о видах и юридических средствах правового регулирования: гносеологический аспект..... 106

Савранский В.А. Актуальные вопросы уголовно-правовой защиты прав интеллектуальной собственности..... 116

Серебруев И.В. Преступления в сфере конкурентных отношений: опыт системного анализа..... 126

Микаева А.С., Рутковская О.А. Правовая природа отношений в сети Интернет и их специфика..... 136

АННОТАЦИИ к статьям и информация об авторах..... 143

CONTENTS

SOCIO-ECONOMIC DEVELOPMENT OF RUSSIA

- Tsvetkov V.A., Zoidov K.Kh., Medkov A.A., Zoidov Z.K.** Organizational and institutional forms of implementation of transport-transit potential of Russia on the basis of state-private partnership. Part III..... 5

DEMOGRAPHICS:

SOCIOLOGICAL AND ECONOMIC ASPECTS

- Ryazantsev S.V., Lukyanets A.S., Khramova M.N., Bui Tuan Quang, Huy Vu Quoc.** Migration as a key component of the demographic development of the Russian Far East..... 23
- Rybakovsky L.L., Savinkov V.I., Kozhevnikova N.I.** Criteria for migration potential..... 33
- Sivoplyasova S.Yu., Fedorova N.I.** Analysis of Moscow region's migration flows in new geopolitical conditions..... 38
- Mishnina E.I., Mishnin M.N.** Monitoring of the quality of life of the population of the Ryazan region..... 45

GLOBAL ECONOMY

- Rusanov M.S., Sharapova N.V.** Austrian neutrality in the context of European integration..... 52
- Lezhenina T.V.** The new guidelines of the strategic partnership between Russia and Vietnam..... 62
- Wang Zongyao.** The importance and interdependence of the Sino-Russian trade for both countries..... 66
- Razzak Md. Abdur.** E-Governance and ICT in Bangladesh..... 73
- Sobuz Md. Ahmed.** How to Move from Customer Service to Customer Experience..... 78

MANAGEMENT OF ENTERPRISE AND LABOUR ECONOMY

- Mildzihov Z.T.** Balanced management of a modern organization..... 83

BANKING, CREDIT BUSINESS

- Korkushko M.V.** Improvement in the system of working with nonpaying individuals..... 92

FINANCIAL AND TAX ACCOUNTING AND CONTROL

- Shakhbanova S.R., Razakov Z.S.** The organization of the state tax accounting in the sphere of small individual business..... 101

JURISPRUDENCE

- Berg L.N.** To a question of types and legal means of legal regulation: gnoseological aspect..... 106
- Savransky V.A.** The results of the research in the field of criminal legal protection of intellectual property rights..... 116
- Serebruev I.V.** Crimes in the sphere of competitive relations: systems analysis..... 126
- Mikaeva A.S., Rutkovskaya O.A.** The legal nature of relations on the Internet and their specificity..... 136

- ABSTRACTS and information about the authors**..... 143